

W2P

Final Results

Date: _____

Journey 1/14: _____

Home Team: _____

Team: _____

Away

Player Data

	Home Team	Match Results	Away Team
	Full Name		Full Name
1. Pair 1	_____	_____	_____
2. Pair 2	_____	_____	_____
3. Pair 3	_____	_____	_____

Home Team Results

Home Team Captain's Signature

Round Results

Away Team Results

Away Team Captain's Signature

Match Notes

Scroll down to the next page to see the procedure



اتبع هذه الخطوات:

1. تأكيد وتبادل وتسجيل قوائم لاعبي الفريقين قبل انطلاق المباراة الأولى.
2. بعد كل مباراة، يتم تدوين النتيجة فوراً.
3. بعد الانتهاء من جميع المباريات الثلاث، يتم احتساب النتيجة الإجمالية.
4. يجب على قائدي الفريقين مراجعة وتأكيـد النتائج والتوقيع على الورقة فقط بعد تأكيد جميع النتائج.
5. تسليم النموذج المكتمل إلى الجهة المنظمة.

Follow This Procedure

1. Online both teams line ups should be uploaded before the first match starts.
2. After each match, write the score immediately in this document.
3. Once all three matches are completed, calculate the total result.
4. Both captains must review and confirm & Sign the sheet only after all results are confirmed.
5. Take a clear photo and make sure everything is legible & submit the completed sheet to the organizer.

Match Disputes

In case of any dispute during a match, the club staff will initially evaluate the situation and have the authority to take the necessary decision to continue the match.

The situation may later be reviewed by the league staff, who will determine the final resolution if necessary.

If a team refuses to continue playing or withdraws from the match, the situation will be evaluated and may be considered a forfeit, retirement, or justified interruption.

نزاعات المباريات

في حال حدوث أي نزاع أثناء المباراة، سيقوم طاقم النادي أولاً بتقييم الوضع، ولديهم الصلاحية لاتخاذ القرار اللازم للسماح باستمرار المباراة.

قد تتم مراجعة الحالة لاحقاً من قبل طاقم الدوري، الذين سيحددون القرار النهائي إذا لزم الأمر.

إذا رفض أحد الفريقين مواصلة اللعب أو انسحب من المباراة، فسيتم تقييم الحالة وقد تُعتبر خسارة بالانسحاب، اعتزالاً من المباراة، أو توقفاً مبرراً حسب الظروف.